
 

 

Gewestelijke najaarsvergadering  
dinsdag 10 december 2019 

Locatie: De Bres, Leeuwarden, aanvang ongeveer 20.00 uur, 
aansluitend aan de bijeenkomst van de statenfractrie 

 

Aanwezig: Namens het Gewestelijk bestuur: 
Hans Konst (vz),  Teunis van der Veen (penn), Siepie Hylkema, Eric Boersma en Arie van Barneveld 
(notulist). Hetty Janssen (Pr) en Henni van Asten (PS) 
Aanwezig 28 leden 

  

.. 

1 
Opening: 

 

Hans Konst opent om 20.00 uur de vergadering  
  

2 
Vaststellen agenda 
en inventariseren 
rondvraag 

Vaststellen 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
Twee leden willen gebruik maken van de rondvraag 

  

3 
Mededelingen 

Ter informatie 

18 januari is er een bijeenkomst “Evaluatie verkiezingen, voorbereiding Draaiboek volgende 
verkiezingen”.  

De uitnodiging voor de nieuwjaarsbijeenkomst komt spoedig.  
  

4 
Vaststellen verslag 
voorjaarsvergade-
ring 17 mei 

Vaststellen 

Het verslag van de vergadering van 17 mei wordt goedgekeurd zonder opmerkingen en zonder vragen. 
Een aantal leden vinden het wel jammer dat van de Pubquiz geen winnaars genoemd worden.  
 

  

5 
Vaststellen 
begroting 2020 

Goedkeuren 

Teunis geeft een uitleg:  
De inkomsten van PS, WS en Gedeputeerde gaat naar verkiezingsspaarpot  
Op de vraag of dit financiële plaatje voldoende is voor de verkiezingen wordt aangegeven dat het met 
een aantal andere inkomsten vergelijkbaar is dan de afgelopen jaren.  

De begroting en het actieplan wordt unaniem goedgekeurd  
  

6 vaststellen 
werkplan 2020 

Vaststellen 

De penningmeester geeft toelichting op de acties en activiteiten  
Een mooie gedachte: De Roode werkplaats moet wel de komende jaren doorgaan.  
Mogelijkheden voor afdelingen om iets ‘overstijgend’ te organiseren  
O.a. Activiteiten voor ombudsleden kunnen georganiseerd worden  

  

7 
Bijdrage 
Statenfractie en 
Wetterskip 

Ter informatie 

Hetty Janssen geeft een samenvatting van de huidige stand van zaken van de Fractie van de Provinciale 
Staten:.  
-Fractiemedewerker Niels zal per 1 januari bestuursadviseur van de Commissaris van de Koning worden. 
We hopen spoedig een goede vervanger te vinden.  
-Stikstofproblematiek. We proberen in de geest van de gemaakte bestuursafspraken oplossingen te 
vinden en besluiten te nemen.  Uiterste ingangsdatum 1 februari voor de afspraken met andere 
provincies.   
-Veenweideproject. Ons oude voorstel is doorgerekend en blijkt toch in de top 2 te zitten. We gaan dit de 
komende tijd proberen meer vorm te geven, samen met ander groen.  
-Cultuurinspanningen. Externe commissies gaan voorstellen doen voor de besteding van de ongeveer 6 
miljoen euro.  
-Marijke Roskam heeft vorige week besloten te stoppen als statenlid. De onverwachte persoonlijke 
situatie heeft haar dit te doen besluiten. We hadden binnen de fractie echt het idee dat onze werksituatie 
een goede werkwijze was. Politiek gezien is het natuurlijk toch wel een aderlating. Dit soort dingen 
kunnen we als PvdA niet gebruiken. Anderzijds is er ook respect voor de wijze waarop Marijke dit 
moeilijke besluit genomen heeft.  



-N.a.v. een vraag legt Hetty uit dat het winddossier een echt compromis geworden is. Hetty hoopt dat er 
toch nog een aantal kleine aanpassingen mogelijk zijn.   
-Er is een overweldigende aanmelding van frisse leden die mee willen werken binnen vier werkgroepen 
bij de statenleden.  
 
Henni van Asten geeft een samenvatting van de huidige stand van zaken bij het WETTERSKIP.  
Ze is blij dat er nu een echte fractie is. Wel als oppositiepartij. Maar we hopen met de andere 
oppositiepartijen toch een aantal zaken kunnen bereiken. Volgende week de begrotingen. We zijn hard 
bezig om te strijden voor de sterke schouders, de zwaarte lasten.  
-Veenweidedossier. We willen ons echt als groene en sociale partij profileren. Er komt een gezamenlijke 
commissievergadering Ws en Ps  over het veenweidedossier.  
-Er is een nieuw, vrouwelijke dijkgraaf.  
-Binnen het waterschap is er geen meerderheid te krijgen voor een ruimer kwijtscheldingsbeleid. Meer is 
er op dit moment niet mogelijk.  
 

  

8 
Rondvraag 

 

Rondvraag.   
Minne van Oosten. PostNL en Sandt gaan samen. Hoe kunnen we de zorg over de consequenties 
doorbrengen naar de landelijke politiek. De zorg wordt gedeeld, maar ook landelijk heeft de PvdA ook 
daar zorg daarover gedeeld. John Kerstens van de tweede Kamerfractie zal daarover benaderd worden.  
  
Gerrit Boelstra. Wil graag dat de PvdA graag weer duidelijk in beeld komt. De samenwerkingen binnen 
sommige gemeentes leveren vertroebelingen. Mogelijke samenwerkingen in gemeentes zijn wel de 
keuzes van de afdelingen. Misschien binnen de rode werkplaats mogelijkheden om daar aandacht an te 
besteden  
 

  

9 
Sluiting 

 

Met niets meer aan de orde en met dank voor een ieders inbreng sluit voorzitter Hans Konst de 
vergadering om ongeveer 22.00 uur. 

  

 

 

 

  


